
Verslag vergadering bestuur 30/11/2024 
 
Aanwezig: Julien Willems, Eddy Luts, Ben Lambrechts, Jean Roef, Bart De Visser 
 
Financieel verslag: 
Besproken door Eddy. 
Positieve kassasituatie op eind 12/24 
 
Begroting 25: Voorstel werd aan bestuursleden gegeven voor nazicht en eventueel opmerkingen.  
 
Er is duidelijk minder toogverbruik, dus ook minder inkomsten. De club wordt op avonden veel 
minder bezocht dan vroeger en dat is wel de reden hiervoor. Nutsvoorziening blijven echter 
draaien en kosten evenveel geld. Opmerking van Ben: 80% van de wedstrijden worden blijkbaar 
naar andere clubs gestuurd. Wordt besproken.  
 
Voorstel van Eric Husson:  
Mailbericht van 19/11 aan Julien. 
Een clubavond organiseren waar spelers van buiten het gewest worden uitgenodigd. 
Dit voorstel is niet weerhouden wegens te moeilijk om te organiseren en twijfel of spelers uit 
andere provincies naar de club gaan komen terwijl het niet om competitiewedstrijden gaat. 
Julien zal dit met Eric opnemen. 
 
Info van Bart: Spelers moeten in verband met wedstrijden contact opnemen met de 
sportbestuurder en zeker niet rechtstreeks met de Bond. 
 
Infrastructuur: 
Buitencamera’s mogen aangekocht worden. (budget +/- 200€).  Jean koopt de camera’s aan. 
Installatie en configuratie: Julien en Jean/Bart. 
Er moet nog afgesproken worden wie toegang heeft tot de camera’s. 
 
Lakens en thermostaten voor de matchtafels en de kleine tafels zullen begin volgend 
biljartseizoen geregeld worden. De lampen (LED) worden nu reeds vervangen. Bart zorgt 
hiervoor. 
 
Andere punten: 

- Clubavond op een ander dag laten doorgaan – vrijdag blijkt niet ideaal ? 
- Nieuwjaarsreceptie: zal doorgaan op 3/1 met Cava, hapjes en sandwiches 
-  Eddy zorgt voor de sandwiches 
-  Wie zorgt voor Cava en hapjes ? 
-  Jean stuurt mailbericht naar de leden met uitnodiging voor receptie. 
-  3/10 van 19-21:30, daarna kan vrij ge-biljard worden. (is gebeurd) 
- Organisatie van jeugdtornooi of damestornooi wordt verschoven naar seizoen 25-26 
- Enkele tarieven van dranken worden aangepast. 
- 23/12, lokaal bezet tot 15u – Jean stuurt bericht naar de leden (is gebeurd) 
- Mailadres Ben nakijken in groep info@bcdeoptimisten.be (is gebeurd en ok) 
- Voorstel voor invoegen van “zuipkaart”  - te moeilijk wanneer de toog niet bemand is. 

 
 
 


